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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-10-15

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim

Ordförande FARM Richard Svensson
Vice ordförande F6 Jacob Burman

Fackligt ansvarig Foc Julia Wennerblom

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare David Winroth väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Avsägelse, Spidera Beslut: Att godkänna Oskar Molins avsägelse från sin post som nätmakare i
Spidera.

§5 Weidows riktade
satsning

Bakgrund
Foc och Gameboy kom tillsammans överens om en preliminär fördelning av
pengarna från den riktade satsningen under förra veckan. Foc hittade sedan
ett flipperspel som verkade bra, men som låg utanför den tänkta budgeten.
När det lyftes med Weidow erbjöd han sig dock att ta hela kostnaden.
Bemelie tycker det vore kul om Foc kunde livesända invigningen av det nya
flippret och låta Weidow köra den första omgången. Julia säger att hon ska ta
upp det med resten av Foc. De kommer säkert ha någon sorts release, men det
är inte helt klart hur det ska gå till än med tanke på den rådande pandemin.

§6 Försäkringar David berättar att vi för tillfället inte har någon försäkring alls. Han har varit
i kontakt med ett försäkringsbolag angående en offert, men skulle behöva redo-
visa nyvärdet för allting vi äger. Hans tanke är att kommittéerna får undersöka
värdet av allt de äger och att Kärnstyret ser över resten. Isabella påpekar att
mycket av det DP äger är gamla saker de inte har någon aning om priset på,
eller ens när och hur det köptes in. David säger att man får kolla på priset på
liknande saker och göra en uppskattning.
Sofia undrar om vi har kollat med någon annan sektion om hur deras försäk-
ringssituation ser ut. Det skulle kunna ge en bild av vilken sorts försäkring vi
behöver och vad det kan kosta. David svarar att han inte har tittat på det.
Bemelie föreslår att kommittéerna ska undersöka hur mycket jobb det vore
att ta fram nyvärdena innan nästa veckas möte. När vi har en bättre bild av
tidsåtgången kan vi bättre avgöra om det är värt jobbet.
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§7 Nollanstäd Isabella har hört att Z-Nollan inte får ta examen om de inte deltar i Nollanstä-
det och att de på riktigt får sin sektionslokalsaccess indragen. Hon undrar om
vi skulle kunna göra verklighet av våra accesshot för att få fler att dyka upp
och städa. Joseph säger att det inte finns en chans att vi skulle kunna få göra
det; säkerhetssamordnaren har varit tydlig med att vi bara kan dra in accessen
för faktiska incidenter.
Bemelie undrar om man skulle kunna hota med något annat. Diverse former
av portning från sektionsarr föreslås, men Isabella säger att de inte kommer
kunna hålla koll på hur alla som har struntat i städet ser ut, och David tycker
att ett sådant straff vore att jämställa frånvaro från städ med ganska grova
incidenter.
Sofia undrar hur många det är som skippar städet varje år. Isabella vet inte
exakt, men nämner som exempel att två av de som skulle städa förra veckan
inte dök upp tre av de fyra dagarna.

§8 Corona, kommunikation
med externa parter

Albert har haft kontinuerlig kontakt med Chalmers krisledningsgrupp om smit-
tosituationen på sektionen. Just nu har vi 17 bekräftade fall, alla kopplade till
DuP:en 2/10. Fyra personer med symtom har fått negativt provsvar.
Delar av Kärnstyret har haft möten med krisledningsgruppen och PA. Det
första mötet handlade mycket om hur krisledningsgruppen kan hjälpa oss, och
det andra handlade mest om hur läget ser ut.
Bemelie nämner att grundutbildningens ledningsgrupp förmodligen kommer
rekommendera att man har något fysiskt moment i veckan, framförallt för de
nya studenternas välmående; hittills har våra nya studenter haft allting helt
och hållet på distans.
Bemelie har, efter diskussion med resten av Styret, mailat kårledningen med
synpunkter om deras hantering av pandemin. Mailet handlade bland annat om
att det kommer hållas FestU-kalas och att kåren inte säger ifrån ordentligt
när ett flertal sektioner planerar att åka på skidresor utomlands. Vi har inte
fått något respons på mailet än. Oliver undrar när vi kan tänkas få svar, och
Bemelie svarar att kårledningen hade möte om pandemihanteringen igår. Har
vi inte fått svar innan veckans slut tänker hon höra av sig till dem igen.

§9 Arrangemang på
sektionen

Bemelie tycker att vi ska fortsätta med arrangemangsförbudet till och med
söndag LV8 och påpekar att det är dumt om folk blir sjuka inför tentorna. Hon
är däremot inte beredd att ställa in ET-raj och DP:s pub än, utan tycker att
vi kan besluta om dem nästa vecka.
Albert påpekar att krisledningsgruppen vill se en utvärdering av vad som or-
sakade smittospridningen på DuP:en för framtida arr. Han tycker inte att det
vore lämpligt att ha något arr innan en sådan utvärdering är gjord. David
undrar om DP kan ta på sig att ordna det, och Isabella svarar ja.
Bemelie yrkar på att förlänga förbudet mot fysiska arrangemang på sektionen
till och med söndag LV8. Hon yrkar även på att ålägga DP att göra en analys av
vad som orsakade smittospridningen på DuP:en tillsammans med Kärnstyret.
David yrkar också på att DP ska åläggas göra en analys, men med tillägget att
det ska vara gjort senast onsdag kväll nästa vecka. Bemelie jämkar sig.
Joseph yrkar också på ett förlängt förbud mot fysiska arrangemang, men med
tillägget att alla Focusbokningar ska fortsätta avslås under samma period.
Bemelie tänkte att det underförstått ingick i hennes yrkande och jämkar sig.
Beslut: Att förlänga förbudet mot fysiska arrangemang till och med söndag
25/10, samt avslå alla bokningar av Focus under samma period.
Beslut: Att ålägga DP att, tillsammans med Kärnstyret, utreda vad som or-
sakade smittspridningen på DuP:en 2/10 med deadline onsdag 21/10.
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§10 Avrapporteringar

§10.1 SU-möte Sjemelie har varit på SU-möte. Där hade de bland annat en utbildning som
hölls av Chalmers jämlikhets- och likabehandlingssamordnare. Utbildningen
handlade om olika sorters våld, hur man förebyggar det och hur man stöttar
de som blir utsatta.
Det pratades även mycket om aspning då många sektioners kommittéinval när-
mar sig. De flesta tror inte att engagemang kommer vara ett problem eftersom
årets studenter är väldigt taggade, men det funderades en del över hur man gör
om någon som vill aspa är med i en riskgrupp och därmed inte kan delta på fy-
siska asparr. En åtgärd som föreslogs var att lägga mindre vikt vid deltagande
på asparr än tidigare och fokusera mer på valberedning.

§10.2 NU-möte Sofia har varit på NU-möte. Det berättades att SUS-utbildningen kommer hål-
las i LV1 eller LV2 för de som anmälde sig i våras. För resten kommer det hållas
en utbildning i december. Mottagningen utvärderades lite, och sektionsmöten
diskuterades. Det frågades om riskanalysen som skulle läggas till i festanmä-
lansformuläret, men vSO visste inte hur det låg till med det. Sex sektioner
har öppnat upp för andra sektioner, men en av dem kommer backa då de inte
tyckte att det fungerade.

§10.3 FuM Bemelie har varit på FuM. Det hände inget oväntat. Det pratades om kårens
köp av Universeums restaurang, och VD:n nämnde att man skulle kunna ha
baler och liknande där, men påpekade att aporna lägger sig klockan 22, så man
kan inte väsnas för sent. Restaurangen ska byggas om en del, och beräknas bli
klar i juni 2021. Vidare har Chalmers skapat ”Chalmersandan”, vilket är en
uppförandekod för alla anställda på högskolan. FuM har nu godkänt den så
att den även ska gälla för alla studenter, så att kåren och högskolan har en
gemensam värdegrund.

§11 Runda bordet

§11.1 Kärnstyret Albert har svarat på jättemånga coronamail och börjat kika lite på sektionens
vecka för att vara ute i god tid.
Sjemelie har varit på SU-möte, kollat lite på hur det skulle fungera med ett
jämlikhetsråd på sektionen och kollat på SNF:s enkät om distansstudier.
Joseph har inte gjort så mycket sen sist, men ska snart börja samla in nycklar
från ansvarsbefriade.
David har snackat med Focs kassör om flipperköpet. Han säger att han borde
sitta med bokföring, men har inte kommit igång med det än.
Sofia har varit på NU. Hon har också tänkt fixa med klippning av lås på skåpen,
men tänker att man inte vill uppmuntra folk att komma in till skolan just nu.
Bemelie har varit på FuM och KU. Hon och Albert försöker göra PR för
Bert-Inge Hogsveds pris. Hon och Oliver har pratat om distansstudietips och
liknande, framförallt till Nollan.

§11.2 DP DP har inte gjort så mycket på sistone. De har börjat snacka lite om pub och
undersökt hur andra sektioner minskar smittorisken.

§11.3 F6 F6 har börjat planera ET-raj så de slipper sitta med det i tentaveckan. De
har planerat de största sakerna. Tanken är att dela upp ET-rajet så att det
blir två tillfällen med max 50 personer vid båda tillfällena. De tänkte också
ha spökvandring i föreningskorridoren. Deras gasque blev inställd, vilket var
tråkigt, men det var så det fick bli.
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§11.4 FnollK Carl har brutit handleden, vilket inte bra när man ska löda i expfysen. FnollK
är lite stressade inför aspningsplaneringen; de har mycket att göra och det blir
svårt att genomföra en bra aspning under förhållandena. De är någorlunda
uppvilade efter mottagningen, men har nu aspning och tentor att tänka på.

§11.5 SNF SNF har börjat undersöka en enkät angående distansstudier. Enkäten ska delvis
handla om studierna och delvis om psykosocial hälsa kopplat till den ändrade
studieformen. De är nyfikna på hur de olika formerna av distansföreläsningar
och liknande har fungerat.

§11.6 Foc Det går jättebra för Foc. De har ordnat med flipperspelsköpet och tänker hämta
det i helgen

§11.7 FARM FARM har haft Syntronic Week och fick skjuta upp SAAB-föreläsningen i vec-
kan.

§12 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:00!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

David Winroth
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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